
Svar på interpellation gällande suicidprevention 

Två frågor har ställts till mig i egenskap av ordförande för Kultur- och Folkhälsonämnden. 

Jag vill börja med att konstatera att det inte finns något officiellt uppdrag för KFN, utöver ett 
inofficiellt uppdrag att vara sammankallande att ta fram en handlingsplan för 
suicidprevention i Hylte kommun varför frågan egentligen inte är enbart min att besvara. Jag 
har därför valt att ge övergripande svar på vad som pågår just nu rörande ämnet. Hur övriga 
nämnder/kontor arbetar med frågan är inte min sak att redovisa. 

Frågor och svar är därför följande: 

1) Hur arbetar Hylte kommun med det suicidförebyggande arbetet? 

Kommunstyrelsen har beslutat att ställa sig bakom regional handlingsplan för suicidprevention och 
har gett kommunledningskontoret i uppdrag att ta fram en plan för hur handlingsplanen kan 
konkretiseras utifrån Hyltes förutsättningar. Planen ska tas fram i samråd med övriga 
nämnder/kontor. 

Det finns en kommunövergripande arbetsgrupp som sammankallas av kultur- och folkhälsokontoret. 
Respektive kontor ansvarar för åtgärder inom ramen för sitt uppdrag som svarar mot de områden 
som finns i handlingsplanen.  

Kommunens ungdomssamordnare är Hyltes kontaktperson i det regionala nätverket för 
suicidprevention som Region Halland ansvarar för. 

 

2)  Hur implementeras handlingsplanen mot suicid i det dagliga arbetet? 

Den regionala planen för suicidpreventionen är övergripande och det pågår ett arbete för att bryta 
ner den och göra den mer användningsbar i det dagliga arbetet och utifrån kontorens olika roller och 
förutsättningar.  

I ett första skede kommer varje kontor att inventera vad som görs i de olika verksamheterna. Det 
finns ett pågående arbete inom handlingsplanens olika fokusområdena.  
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